
 

 

Club MC-Veteranerna Sverige 

Beslutsprotokoll styrelsemöte, Teams-möte, den 11:e oktober 2021. 

Närvarande: Sven Lundin (ordförande), Lars Wiik (vice ordförande), Lars-Martin Andersson 

(kassör), Ola Johansson (sekreterare), Torgny Karlsson (ledamot), Petter Høgvard (suppleant) 

och tidningsredaktören Börje Eriksson. Johan Helmer (suppleant) hade anmält förhinder. 

 

§1 Mötets öppnande 

Mötet öppnades av Sven Lundin, som hälsade de närvarande välkomna. 

 

§2 Utseende av protokollsjusterare 

Torgny Karlsson utsågs att justera protokollet. 

 

§3 Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll (13:e och 18:e september) godkändes. 

 

§4 Fastställande av dagordning  

Den utsända dagordningen godkändes med två tillägg under punkt 18.  

 

§5 Ekonomisk uppföljning 

Klubbens aktivitetsbidrag för 50-årsjubileet från MHRF har utbetalats. 

 

§6 Publicering av artiklar ur MC Veteranen 

Önskemål från Nortonklubben att publicera två artiklar om Francis Barnett. 

 

§7 Årsmöte 2022, planering, 26/3 i Linköping 

Årsmöte 2022 planeras att genomföras 26/3 på Flygvapenmuseet i Linköping. Lokalen är bokad 

och inbjudan till årsmötet kommer att införas i nästa nummer av MC Veteranen. Mötet är tänkt 

att bli ett traditionellt årsmöte med inledande gemensam lunch och därefter 

årsmötesförhandlingar. Sven fortsätter som ansvarig för arrangemanget. Ola åtog sig att 

koordinera med redaktörerna formuleringen av den inbjudan som skall in i MC Veteranen. (Sven, 

Ola) 

 

§8 Rådsmöte 2022, planering, datum osv. 

Sven, Petter och Ola presenterade ett preliminärt upplägg för en utveckling av nuvarande 

rådsmöte och övriga styrelsen tillstyrkte att gå vidare med upplägget. Tanken är att detta årliga 

rådsmöte/vår-träff ska ha en av MCV ’s lokalavdelningar som värd. Arrangemanget kommer då 

att flyttas runt hos de lokalavdelningar som är intresserade av att stå värd. Fundamentalt är att 

rådsmötet/vår-träffen ska vara tillgänglig och välkomnande för alla som är medlemmar i Club 

MC Veteranerna Sverige. Den medlem som på grund av ålder, hälsa eller annat inte kör mc ska 

ändå kunna finna mötet värdefullt.  



 

 

 

• Mötet ska innehålla motsvarighet till nuvarande Rådsmöte.  

• Mötet ska innehålla en liten mc-tur och för att delta i denna mc-tur måste man vara 

medlem i Club MC Veteranerna Sverige. Kostnader för mc-tur, fika, lunch mm. täcks 

av Club MC Veteranerna Sverige.  

• Mötet ska innehålla en middag för medlemmar i Club MC Veteranerna Sverige. 

• Övernattning ska vara möjlig i anslutning till träffen.  

 

Rådsmötet/vår-träffen arrangeras tillsammans av den lokalavdelning som står värd, MCV styrelse 

och ev. arbetsgrupp. Tidpunkt är maj månad. Styrelsen har kontaktat MCV Väst för att undersöka 

möjligheterna att genomföra 2022 års rådsmöte/vår-träff hos denna lokalavdelning. Fler detaljer 

som ekonomiska ramar etc, behandlas i fysiskt möte i Januari. Se arbetsdokument ”Grov plan för 

Rådsmöte och vårträff -uppd. 20/10 2021” för ytterligare detaljer. (Sven, Petter, Ola) 

 

 

 

§9 Verksamhetsplan MCV Sverige, projektets status, info från möte med andra klubbar 

Projektet verksamhetsutveckling fortsätter, närmast med ett möte med Svenska Volvo PV-

klubben. Diskussion också om att ev. förenkla den ekonomiska redovisning som medlemmar får 

vid årsmötet men inget beslut avs detta. Beslut togs om att styrelsen ska genomgå en kurs i 

föreningsarbete genom Studieförbundet Vuxenskolan. Petter tog på sig att arrangera denna kurs. 

(Sven, Petter) 

 

§10 Kontakta nya medlemmar, erfarenheter från samtal med nya medlemmar 

Torgny har pratat med några nya medlemmar. 

 

§11  Utveckling av medlemsservice avs märkeskonsulenter 

Inget nytt denna gång, punkten flyttas till nästa styrelsemöte. 

 

§12 Avtal avseende layout och tryck för MC Veteranen 

Nya avtal enligt ovan finns etablerade, punkten avslutas. 

 

§13 Clubshopen 

70 mm dekal, muggar och nål är beställt. 

 

§14  Kommande mässor och arrangemang 

Ingen MC-mässa kommer att arrangeras 2022, däremot kommer det troligen ett 

utomhusarrangemang, MC Mässan on tour, i maj i Malmö, Göteborg och Stockholm. 

Elmiamässan kommer att köras 15-18 april, Torgny undersöker och återkommer avs. 

möjligheterna att vara med här. Torgny kommer att vara med på en mindre mässa i Ullared 28-30 

oktober. Lars Wiik ska hålla ett föredrag hos MCV Österlen. 



 

 

Torgny bevakar och rapporterar till styrelsen om arrangemang där MCV kan tänkas delta. 

Angående veterancross finns ännu inget att rapportera men Johan bevakar. (Torgny, Johan) 

 

 

§15  Ekonomisk ersättning till funktionärer vid mässor, jubileer osv 

Styrelsen ombads studera det gällande resereglementet och komma med synpunkter till nästa 

styrelsemöte om det är något som behöver uppdateras. Lars-Martin lovade skicka ut reglementet 

till styrelsens medlemmar. (L-M) 

 

 

§16  Förslag, premie till den som värvar en ny medlem 

Styrelsen beslutade att en premie i form av en jubileums T-shirt eller reflexväst ska utgå till den 

som värvar en ny medlem. Torgny åtog sig att skriva manus till den information ang. detta som 

skall publiceras i MC Veteranen. (Torgny) 

 

 

§17  Hemsidan & Facebook 

Ett antal nya artiklar har publicerats. 

 

 

§18 Övriga frågor   

• MCV Sveriges deltagande på MHRF’s stämma, Sven undersöker möjligheterna att 

anmäla någon representant från MCV trots att anmälningstiden gått ut. 

 

 

• Möte ang MHRF försäkringen: 

Börje Eriksson, Vikingstad har tidigare rapporterat så här från ett möte med MHRF, 

Motorhistoriska Sällskapet, MCHK och Folksam där Börje företräder MCV Sverige: 

”Vi hade ett två timmars digitalt möte ang. MHRF-försäkringen. Intressant och min 

analys är nog att Folksam insåg att de måste ändra på en del villkor för försäkringen för 

att göra den mer attraktiv. Det är ett faktum att MHRF tappar många mc-försäkringar 

främst till Svedea men även andra försäkringsbolag. Jag lanserade iden om två basbelopp 

och besiktningsfrihet vilket fick stöd från MCHK och MHRF, så kanske?  MCHK hade 

dessutom en lång rad andra önskemål om ändringar i villkoren vilket väl mer riktade in 

sig på användande, ombyggnation och medförsäkring. F.Ö. läs gärna Karls 

minnesanteckningar från mötet.” 

MHRF arrangerade ett nytt möte onsdag 6 oktober men MCV och Folksam fanns inte 

representerade vid mötet och några minnesanteckningar upprättades inte vid detta möte.  

 

 

§19  Tid och plats för nästa styrelsemöte 



 

 

Teamsmöte, 15 november kl 19:00. 

Sven skickar Teams-inbjudan. 

 

Vid protokollet 

 

 

Ola Johansson   Sven Lundin   Torgny Karlsson 

sekreterare   ordförande   protokollsjusterare 


